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بهره برداری آزمایشی از نخستین اتوبوس برقی در اصفهان 
همزمان با هفته درختکاری و برگزاری آیین درخت بانی در اصفهان، بهره برداری 

آزمایشی از نخستین اتوبوس برقی در راستای کاهش آلودگی هوا انجام شد.
ای��ن اتوبوس با خرکت به س��مت پارک جنگل��ی ناژوان، مدعوین را برای کاش��ت نهال به 

نارنجستان ناژوان برد.
مدیرکل نوسازی و تحول اداری شهرداری اصفهان درخصوص این اتوبوس گفت: در راستای 
کاهش آلودگی هوا و حرکت به س��مت ش��هر پاک که یکی از اهداف کلان برنامه توسعه پنج 
س��اله ش��هرداری اصفهان در افق ۱۴۰۵اس��ت، حرکت ناوگان حمل و نقل عمومی به سمت 
برقی شدن مورد توجه قرار گرفته که می تواند در کاهش آلودگی هوا مؤثر باشد؛ براین اساس 
یک نمونه اتوبوس برقی در کلانشهر اصفهان از نیمه  اسفندماه مورد بهره برداری قرار خواهد 

گرفت. 
س��ید مصطفی اعتصامی افزود: تفاهم نامه ای با هدف گس��ترش زیرس��اختهای مورد نیاز 
جه��ت اس��تفاده از انرژی پ��اک در حمل و نقل عمومی در کلانش��هر اصفهان بین ش��رکت 
مهندس��ی س��اخت برق و کنترل مپنا )مکو( و ش��رکت اتوبوس عقاب افش��ان تحت عنوان 
 ش��رکت تولید اتوبوس برقی پارس��ان )ش��تاب( و ش��هرداری اصفهان در مهرماه سال جاری 

منعقد شد.
او ادامه داد: اکنون و پس از حدود شش ماه از زمان انعقاد این تفاهم نامه، مدیریت شهری 
اصفهان برای نخس��تین بار با محوریت معاونت حمل و نقل و ترافیک ش��هرداری اصفهان و 
برنامه ریزی و راهبری معاونت برنامه ریزی و توس��عه سرمایه انسانی شهرداری، با به حرکت 
درآوردن آزمایش��ی این اتوبوس برقی، درصدد اس��ت با برقی کردن ناوگان اتوبوس��رانی گام 
بزرگی در جهت تحقق بخشیدن به اهداف شهرداری اصفهان در کاهش آلودگی هوا و حرکت 

به سمت شهر هوشمند، به پیش بردارد.
به گفته او، آنچه در این مس��یر مهم اس��ت، درنظر گرفتن نقشه راه شهر هوشمند اصفهان 
در جهت استفاده مناسب از شبکه هوشمند انرژی، شامل زیرساخت های مناسب، خودروهای 

مناسب و تجهیزات آی.سی.تی برای رسیدن به اهداف پیش رو است.
مدیرکل نوس��ازی و تحول اداری ش��هرداری اصفهان تاکید کرد: انجام مطالعات و طراحی 
های اولیه در فاز نخست و برنامه ریزی جهت تامین بودجه، پیاده سازی و بهره برداری از این 
زیرساخت ها، همگی از جمله مواردی است که در اداره کل نوسازی و تحول اداری، براساس 

نقشه راه هوشمندسازی شهرداری مورد توجه قرار گرفته است.
وی افزود: بر اس��اس نتایج یک مطالعه امکان سنجی فنی و اقتصادی درخصوص استفاده از 
اتوبوس های برقی در اصفهان که توسط یکی از شرکت های دانش بنیان انجام شده، استفاده 
از اتوبوس ه��ای برقی اقدامی قابل توجیه از نظر فنی و اقتصادی در مقایس��ه با اتوبوس های 

قدیمی است.
اعتصامی خاطرنشان کرد: نتایج این پژوهش نشان داده است اتوبوس ها در شهرهای بزرگی 
مانن��د اصفهان که ترافیک س��نگینی دارند ناگزیر به توقف زیاد هس��تند و همین امر باعث 
افزایش مصرف انرژی و وارد ش��دن فش��ار به موتور برای اتوبوس های دیزلی و گازی می شود، 
درحالیکه چنین مسئله ای برای اتوبوس های برقی پیش نمی آید و می تواند جایگزین  مناسبی 

باشد.

واحد شماره یک بخاری از مدار تولید برق خارج شد
مدیر نیروگاه بخار ش�هید رجایی گفت: واحد ش�ماره یک بخاری نیروگاه ش�هید 

رجایی برای انجام تعمیرات بازدید دوره ای از مدار تولید خارج شد.
به گزارش برنا؛ حبیب ش��ریفی  با بیان تداوم فعالیت های تعمیراتی در این نیروگاه گفت: 
در ادامه۱7 فعالیت های تعمیراتی واحدهای  سیزده گانه نیروگاه، واحد شماره یک  بخاری با 
ظرفیت نامی 2۵۰ مگاوات، برای انجام تعمیرات بازدید دوره ای 2۰ روزه از ش��بکه سراسری 

تولیدبرق خارج شد.
وی اظهار داش��ت: نش��ت یابی و رفع نش��تی هیدروژن ژنراتور، بازدید و تعمیر دمپر های 
ورودی فن ها، بازدید از س��وت بلاورها، تعویض و تنظیم س��یل تعویض بسکت های معیوب 
ایر هیترها، بازدید دوره ای مشعل ها، تعویض بخشی از لوله های فشاربالا در بویلر، بازدید و 
رفع نشتی های سفتی والوهای بویلر، بازدید دوره ای فیلترها، بازدید سولونوئید والو مشعلها، 
تعویض روغن اسکوپ تیوپ ها و دمونتاژ،بازدید، تست و مونتاژ والو های بای پاس و ...، بخشی 
از اقداماتی است که از سوی متخصصان امور تعمیرات مکانیک نیروگاه بخار انجام می شود.

ش��ریفی اف��زود: در ح��وزه تعمی��رات الکتری��ک نی��ز، فعالی��ت ه��ای مربوط به تس��ت 
وکالیبراس��یون ترانسفورماتورها، بازدید و سرویس سوئیچگیر6/6کیلو ولت، بازدید و سرویس 
بریکرهای۴۰۰ولت، بازدید و تعویض ذغال های الکتروموتورها و...، هم از س��وی متخصصان 

این امور انجام خواهد شد.
ش��ریفی بیان ک��رد: بازدیدتس��ت وتنظی��م ترانس��میترهای دبی،کالیبراس��یون وتنظیم 
ترانسمیترهای فشار درام و سطح درام،  بازدیدوکالیبراسیون آنالایزرهای جدید، فلاشینگ و 
تنظیم لول سوئیچ های کندانسور،بازدید آنالایزرها، تست سیستم های اطفاءحریق و بازدیدو 
سرویس کلیه پانلهای کنترل و منابع تغذیه و...، نیز از سوی متخصصان امور ابزاردقیق دراین 

دوره از تعمیرات به انجام می رسد.

“ افزایش چشمگیر مصرف آب در روزهای پایانی سال “

 مردم در سنت خانه تکانی، آب را مسئولانه مصرف کنند
مدیر دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان قزوین همزمان 
ب��ا آغاز پویش »خانه تکانی با مدیریت مصرف آب« گفت: افزایش چش��مگیر مصرف آب در 

روزهای پایانی سال، هشداری است که باید جدی گرفته شود.
س��ید محمد حس��ین ابوترابی با اعلام شعار »من مراقب آب هس��تم« بعنوان شعار پویش 
مذک��ور افزود: لزوم همراهی مردم برای رفع مش��کل کم آبی ضرورتی اجتناب ناپذیر اس��ت 
و امیدواریم همه ش��هروندان خصوصا بانوان و مادران گرامی با این پویش همراه ش��ده و در 

مراقبت از “آب” اهتمام ویژه داشته باشند.
وی در ادامه ضمن تکریم س��نت خانه تکانی که س��نتی کهن از جنس پاکی و تازگی است 
بیان داشت: هر ساله مصارف بالا در برخی خانه تکانی ها و نظافت منازل، میزان مصرف آب 
در روزهای پایانی سال را به شدت افزایش داده و سبب ساز افت فشار و یا اختلال در توزیع 

مناسب آب می شود که حتی در مقایسه با ماه های گرم سال نیز بیشتر است.
وی در پایان از ش��هروندان خواس��ت با پیوستن به این پویش و اصلاح روش های مصرف و 
اس��تفاده از راهکارهای نوین مدیریت مصرف آب و همچنی��ن مدیریت زمان، مصارف آب را 
کنترل کرده و آن را به روزهای پایانی سال موکول نکنند تا در ساعات منتهی به حلول سال 

نو با کمبود آب ناشی از مصارف همزمان در استان مواجه نشویم.

بازدید میدانی دادستان بابل از ساخت وسازهای غیر 
مجاز با حضور دستگاه های خدمات رسان

 س�اری- رییس�ی به گزارش روابط عمومی بنیاد مس�کن انقلاب اسلامی استان 
مازندران، جانمحمدی مدیر بنیاد مس�کن انقلاب اسلامی شهرستان بابل از بازدید 
ملاکریمی دادس�تان شهرس�تان از س�اخت و س�ازهای غیر مجازدر برخی مناطق 
خبرداد و گفت: حجت الاس�لام والمس�لمین ملا کریمی دادس�تان شهرستان بابل 
با حضور دس�تگا ههای خدمات رس�ان شهرس�تان اداره گاز،منابع طبیعی ، جهاد 
کش�اورزی و...  از وضعییت س�اخت وس�ازهای غیرمجاز منطقه ازارسی وسید کلا 

بخش بابلکناربازدید نمود.
   دادس��تان بابل درخصوص این بازدید بیان داش��ت : با هرگونه ساخت وس��از غیرمجاز در 
شهرستان برخورد میکنیم تا ازمشکلات و مسائل بعدی ناشی از این امر جلوگیری گرددو این 

امر با جدیت ادامه خواهد داشت.
وی در ادامه اظهارداشت: امور اراضی مدیریت جهاد کشاورزی و بنیاد مسکن نقش مهمی 
در جلوگیری از ساخت و سازهای غیرمجاز در روستاها را با مساعدت ومشارکت دیگر دستگا 

هها دارند.
دادس��تان بابل عنوان کرد: شناس��ایی اف��راد متخلف  در عرصه ساخت وس��ازهای غیرمجاز 
به صورت ش��بانه روزی در دس��تور کار قرار دارد و برخورد قاطع و قانونی با عاملان تش��دید 

می شود .
وی ضمن اشاره به ساخت و ساز در زمین های کشاورزی و صینانت از این زمین ها گفت: 
وظیفه صیانت از زمینهای کش��اورزی در مناطق ش��هری و روس��تایی بر عه��ده امور اراضی 
مدیریت جهاد کش��اورزی و نظارت بر س��اخت و سازها در شهرها بر عهده شهرداری ها و در 
روس��تاها با دهیاریهاس��ت و هیچ کم کاری در این بخش پذیرفته نیست و مسوولان مربوطه 

باید پاسخگو باشند.
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عصرآزادی/ ش�هرام صادق زاده: نماینده اول 
م�ردم تبریز، آذرش�هر و اس�کو در مجلس در 
خصوص حواش�ی به وج�ود آمده درب�اره اخذ 
عوارضی آزادراه تبریز - سهند و سایر مشکلات 
مردم منطقه به سوالات خبرنگاران رسانه های 

گروهی پاسخ داد.
  توس�عه و س�رمایه گذاری در س�هند بدون 

دغدغه تامین آب و برق بی معنی بود!
 "مس��عود پزشکیان" با اشاره به پروژه آزادراه تبریز 
- س��هند گفت: از س��ال 86 همزمان با ابتدای دوره 
نمایندگی در مجلس دغدغه آب و برق را داش��ته ام 
چرا که معتقدم توسعه و س��رمایه گذاری بدون اینها 

بی معنی است.
وی ادامه داد: اولین جلسه را با آقای احمدی نژاد - 
رئیس جمهور دولت نهم - برگزار کردیم، نمایندگان 
درخواست هایی داشتند که ما هم درخواست کردیم 
به اتوبان تبریز - س��هند هزینه بگذارن��د، نهایتاً ۵۰ 
میلیارد تومان اعلام کرده و ب��رای این اتوبان برآورد 
هزینه داشتند اما تحقق نیافت، در زمان اوایل دولت 

آقای روحانی باز هم موضوع حل نمی شد.
نائب رئیس س��ابق مجلس افزود: دولت برای مسیر 
تبریز - س��هند پول نمی داد بعد از آمدن یک سرمایه 
گ��ذار اجرای پروژه تس��ریع یافت و به طور مرتب هر 

هفته از این پروژه بازدید کرده ام.
  اگر می خواهند عوارضی اخذ نشود دولت با 

نرخ روز هزینه سرمایه گذار را بدهد
 وی اضاف��ه ک��رد: راهی که س��الهای س��ال بدون 
حرک��ت مانده بود خوش��بختانه با ت��لاش هایی این 
مس��یر ارتباطی دو شهر تمام ش��د، این راه به دلیل 
اینکه مشارکتی اس��ت باید عوارضی گرفته شود، اما 
اگر می خواهند عوارضی اخذ نش��ود دولت با نرخ روز 
هزینه س��رمایه گذار را داده و عوارضی را حذف کند، 
زی��را باید بدانیم که بدون مش��ارکت قطع��اً پروژه به 

اتمام نمی رسید!
پزشکیان تاکید کرد: اولاً دولت چنین پولی ندارد و 
ثانی��اً در این موضوع تعلل می کند لذا باید با صداقت 
با مردم صحب��ت کنیم، در اوایل انقلاب گفتند آب و 
برق و خانه رایگان می دهیم آیا عملی ش��د؟! خدمت، 
مفتکی نمی ش��ود؛ گناه ما این بوده که تلاش کردیم 
آن ج��اده را تمام کنیم اگر کل اعتبار اس��تان را هم 

صرف کنیم نمی توان مانند آن راه را احداث کرد!
  ق�رارداد اتوب�ان تبریز - س�هند محرمانه 

نیست و می توانند آن را منتشر کنند!

وی خاطرنش��ان ک��رد: دول��ت پولی ن��دارد که به 
پیمان��کار بدهد، در قضیه قطار تبریز - میانه هم این 
چنین اس��ت، قرارگاه خاتم پولی ندارد تا برای مسیر 
قطار میلگرد بخرد، دولت هم از زمانی که آمده است 

هزینه ای برای قطار نکرده است!
نماینده نخس��ت مردم تبریز در مجلس با اشاره به 
برخ��ی اظهارات در مورد متن قراداد این پروژه گفت: 
قرارداد اتوبان تبریز - سهند محرمانه نیست، قرارداد 
در اداره کل راه و شهرس��ازی است و می توانند آن را 

منتشر کنند.
وی ادام��ه داد: ه��ر هفته تلاش می ک��ردم آن راه 
درس��ت ش��ود، اینکه برخی آقای��ان می گویند نباید 
عوارض گرفته شود و رایگان باشد کار سختی نیست، 
بروند و مش��کل را طب��ق قرارداد حل کنند،  ش��عار 
ندهن��د؛ به اعتقاد من دولت چنین پولی ندارد که به 

سرمایه گذار بدهد!
پزش��کیان اف��زود: در زم��ان آق��ای پورمحمدی - 
استاندار سابق - چندین نوبت از پروژه بازدید کردیم، 
قاعده احداث اتوبان در هر منطقه ای از دنیا این است 
که در کنار اتوبان مناطقی را درس��ت کنند تا هزینه 

اتوبان از آن منطقه خارج شود.
  اگر اکنون بخواهند همین اتوبان را بزنند با 

دو هزار میلیارد تومان هم نمی شود!
وی ب��ا تاکید بر اینکه دولت پولی ندارد اضافه کرد: 
آق��ای احمدی ن��ژاد می آمد اینج��ا و می گفت ۲۵۰ 

پروژه را امضا کردیم، در زمان آقای روحانی به ایشان 
گفتم ۲7 پروژه را نمی خواهیم دو پروژه را امضا کنید 

و پولش را بدهید تا اجرا شود.
منتخب اول مردم تبریز، آذرش��هر و اسکو به شعار 
س��اخت یک میلیون مسکن اش��اره کرد و گفت: در 
این دولت می گویند سالی یک میلیون مسکن درست 
خواهیم کرد آیا می ش��ود؟! دولت پولی ندارد، با شعار 

دادن نمی شود کار کرد.
وی اضافه کرد: مش��کل ما اکنون در سهند بیکاری 
است، اگر توسعه نباشد کسی در آنجا حضور نخواهد 
داش��ت، بهتر است قیمت مس��کن های شهر سهند 
را قب��ل و بعد از اح��داث این اتوبان مقایس��ه کنید، 
متاسفانه بجای اینکه س��رمایه گذاری را جذب کنیم 

فراری می دهیم، به جای اینکه دست سرمایه  گذاری 
را بگیریم و به دنبال او برویم برعکس شده و سرمایه 

گذاری یه دنبال مجوزهای لازم است.
وی خاطرنش��ان کرد: اکنون اگ��ر بخواهند همین 
اتوبان را بزنند با دو هزار میلیارد تومان هم نمی توانند، 
با ای��ن اوضاع هیچ س��رمایه گذاری جلو نمی آید، اگر 
پیگی��ری های ما نبود 4۰ س��ال بعد هم این مس��یر 

تکمیل نمی شد!
  مس�ئولان باید سرمایه گذاران را بقاپند نه 

اینکه از آنها ارزش افزوده هم  بگیرند!
پزش��کیان  تاکید ک��رد: کس��انی که امروز ش��عار 
می دهند آن زمانی که مس��یر تکمیل نشده بود کجا 
بودند؟ مس��ئولان باید خیرین و س��رمایه گذاران را 
بقاپن��د! باید منّت خیّری را بکش��یم ک��ه می خواهد 
بیمارستان، مدرسه، راه و غیره احداث کند اما دولت 

از این دست خیّرین ارزش افزوده می گیرد!
وی با اش��اره به اقداماتی که در حوزه بهداش��ت در 
استان شده اس��ت گفت: در حوزه بهداشت و درمان 
در تبریز، آذرش��هر باس��منج و غی��ره فعالیت خوبی 
داشته ایم و اکنون در آنها مراکز مجهز بیمارستانی و 

تجهیزات موجود است.
پزشکیان افزود: وظیفه ما این است که نباید اجازه 
دهیم مردم تنگ دس��ت مش��کلی از باب��ت درمان و 
بیمارس��تان ها داشته باشند لذا با بودجه ای که برای 
س��ال آینده بخش سلامت گذاش��ته اند کمر فقرا را 

خواهد شکست!
  وقتی مطالبه دریاچه به اغتشاش تعبیر می 

شود یعنی همدلی وجود ندارد!
وی در رابطه با حواش��ی انتخاب استاندار گفت: در 
زمان انتخاب استاندار به سایر نمایندگان گفتم بهتر 
است از خارج استاندار بیاوریم، چرا برای فوتبال مدیر 
خارج از کشور می آوریم اما برای اداره استان اینگونه 

عمل نمی کنیم؟
پزش��کیان ادامه داد: مس��ئولان ب��زرگ و رده بالا 
چ��را برای م��داوای خود ب��ه بهترین مراک��ز درمانی 
و خارجی مراجع��ه می کنند اما به م��ردم می گویند 
بروید و به امامان دخیل بیفتید، چرا خودشان دخیل 

نمی شوند؟!
وی در پاس��خ به اینکه چرا اعتراض مردم اصفهان 
ب��رای زاینده رود "حق" و اعت��راض مردم آذربایجان 
درباره دریاچه اورمیه "اغتش��اش" است گفت: مردم 
و مس��ئولان ما واحد و همدل نیستند اما در اصفهان 

همه آنها یک دل و همصدا هستند!

با حضور معاون هماهنگ کننده نیروی زمینی 
س�پاه پاسداران جمهوری اسلامی ایران،  »خانه 

هلال باغ معروف« شهرستان تبریز افتتاح شد.
ب��ه گزارش ایرنا، س��ردار علی اکبر پورجمش��یدیان 
معاون هماهنگ کننده نیروی زمینی سپاه با تبریک 
اعیاد ش��عبانیه گفت: امیدواریم خانه هلالی که امروز 
در روس��تای باغ معروف افتتاح شد مایه خیر و برکت 

برای این روستا شود .
وی ب��ا اش��اره به ایتکه کش��ور ما در ی��ک منطقه 
جغرافیای��ی ف��وق العاده بحرانی و حس��اس از جهات 
مختلف قرار گرفته اس��ت و ش��رایط کشور ما طوری 
اس��ت  که جزو یکی از بحران خیزترین کش��ورهای 
منطقه می باش��د، بر لزوم حفظ آمادگی دستگاههای 
ام��دادی برای مقابله با بحرانهایی مثل س��یل و زلزله 

تاکید کرد.
پورجمش��یدیان گفت: بایستی شرایطی فراهم شود 
که دس��تگاههای متولی رس��یدگی ب��ه بحرانها مانند 
هلال احم��ر در اوج آمادگی باش��ند و از تجهیزات و 
امکانات خوبی برای مقابله با بحرانها برخوردار باش��ند 
وی افزود: در کنار داشتن تجهیزات و امکانات امدادی 
ب��ه روز و کارآمد، ارائه آموزش��های ام��دادی به مردم 

ضروری است.
وی با بیان اینکه یکی از وظایف حاکمیتی، آموزش 
آحاد و اقشار مختلف مردم برای کاهش اثرات حوادث 
و بحرانهاس��ت، گفت: بایس��تی  هلال احمر با جذب 
و تربیت بهترین نیروها و مربیان، نس��بت به آموزش 

مردم اقدام کند.
مع��اون هماهن��گ کنن��ده نی��روی زمینی س��پاه 
خاطرنشان کرد: در حوادث و بحرانهایی که اتفاق می 
افتد ساعت اول حادثه بسیار مهم و حیاتی و حساس 
اس��ت و اگر در این س��اعت، خدمات امدادی به مردم 
آسیب دیده به موقع  ارائه شود و یا خود مردم در اثر 

فراگی��ری آموزش ها به خود ام��دادی بپردازند نقش 
مهمی در کاهش تلفات جانی ناشی از بحرانها خواهد 
داشت . وی راه اندازی خانه های هلال را گامی مثبت 
در اش��اعه و ترویج اهداف و اصول هلال احمر دانست 
و گفت : در این خانه های هلال  اگر دو سه نفر افراد 
با تجربه محور عمل قرار بگیرند و نسبت به راهنمایی 
جوان��ان اق��دام کنند قط��ع یقین  اه��داف امدادی و 
آموزشی هلال  احمر در این مناطق نیز پیاده خواهد 
ش��د و  اگر حادثه ای در این مناطق رخ بدهد قبل از 
رسیدن نیروهای امدادی ، اولین کسانی که می توانند 
امدادرسانی انجام دهند خود این جوانان آموزش دیده 
خواهند بود . حمید منجم سرپرس��ت جمعیت هلال 
احمر اس��تان آذربایجان شرقی هم با ارائه گزارشی از 
تش��کیل خانه های هلال گفت: خان��ه های هلال در 
راس��تای افزایش تاب آوری اجتماعی و اشاعه آموزش 
ه��ای همگانی برای مقابله در برابر حوادث و س��وانح 
طبیعی راه اندازی می ش��ود که م��ی تواند در بخش 

مدیریت بحران محلی نقش مهمی را ایفا کند.
وی ادامه داد: جذب و سازماندهی اعضا و داوطلبان، 
ارائه آموزش��های همگانی کمکهای اولیه و آمادگی در 
برابر مخاطرات برای کاهش تلفات در حوادث و بلایا، 
توانمندسازی جوانان، دعوت و جذب خیرین داوطلب 

از عمده فعالیتهای خانه هلال است.

مع�اون هماهنگ�ی ام�ور عمران�ی اس�تاندار 
آذربایجان ش�رقی مداخل�ه دادس�تان مراغه و 
دس�تگاه قضایی برای حل مشکل عبور آزادراه 
مراغه-هش�ترود از اراضی موسس�ه تحقیقات 

کشاورزی دیم کشور را خواستار شد.
جواد رحمتی به همراه فرماندار، دادس��تان و برخی 
از دس��تگاه های متولی شهرس��تان در جریان بازدید 
از طرح آزادراه مراغه-هش��ترود در محدوده موسسه 
تحقیقات کش��اورزی دیم کشور اظهار داشت: مرجع 
حل اختلاف دستگاه های اداری در استان استانداری 
اس��ت و بر همین اس��اس همه موظف به تمکین در 

قبال تصمیم های استانداری هستند.
وی بیان کرد: در این راس��تا جلسه ها و بازدیدهای 
مختلف��ی با مس��ئولان راه و شهرس��ازی و موسس��ه 
تحقیقات کش��اورزی دیم کشور برگزار و توافق شده 
بود که عملیات اجرایی عبور آزادراه از ایستگاه اصلی 
تحقیقات اجرایی شود که متاسفانه این موسسه پس از 
گذشت چندین ماه مانع اجرا می شود. رحمتی اضافه 
کرد: در این راستا اس��تاندار آذربایجان شرقی دستور 
اج��را برای توافق طرفین را صادر کرده و اختیار لازم 
به معاونت عمرانی اس��تانداری جه��ت اجرای آزادراه 
مراغه-هش��ترود از محل مشخص شده تفویض شده 
اس��ت. وی ادامه داد: طبق توافقی که اوایل امسال و 

قبل از فصل کش��ت موسسه انجام شده، قرار بود که 
آزادراه مراغه-هش��ترود به طول یک کیلومتر و 7۰۰ 
متر و عرض 76 متر از ایس��تگاه تحقیقاتی موسس��ه 
تحقیقات کشاورزی دیم کش��ور در مراغه عبور کند 
و پیمانکار طرح، س��وله، زیرگذار، دیوارکشی و انتقال 
تاسیس��ات آبرس��انی را اجرا کند. رحمتی ادامه داد: 
متاسفانه در حال حاضر شاهد مقاومت رئیس موسسه 
تحقیقات کشاورزی دیم کشور هستیم و این موسسه 
مان��ع اجرای طرح ش��ده و قصد وقت کش��ی و خرید 
زمان دارد. معاون استاندار آذربایجان شرقی اظهارکرد: 
مس��ئولان به همین علت مجبور به اعمال ماده ۹ از 
س��وی دادس��تانی مراغ��ه هس��تند و در این راس��تا 
راه وشهرسازی درخواس��ت اجرای ماده ۹ را پیگیری 
خواهد کرد. معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان 
مراغ��ه نیز در این بازدید بیان کرد: متاس��فانه روزانه 
شاهد وقوع سوانح رانندگی بسیاری در جاده قدیمی 
مراغه-هشترود هستیم. داود اس��دیان بیان کرد: در 
طول س��ه سال گذشته ۱۳۵ نفر در جاده هشترود - 
مراغه جان باخته اند که بیش��تر سوانح منجر به فوت 
آنان در 2۵ کیلومتر اول اتفاق افتاده است و بر همین 
اس��اس با بهره برداری از قطعه های 2 و س��ه این آزاد 
راه شاهد کاهش تلفات، تصادفات و تبعات اجتماعی 
خواهیم بود. به گزارش ایرنا »خشنود علیزاده« رئیس 
موسسه تحقیقات کشاورزی دیم کشور پیش از این با 
تاکید بر اینکه تولید بذر با توجه به اهمیت کشت دیم 
در امنیت غذایی از حساس��یت ویژه برخوردار است، 
به خبرن��گار ایرنا گفته بود که »عبور پ��روژه آزادراه 
مراغه – هشترود از اراضی ایستگاه اصلی این موسسه 
در حوالی مراغه پس از برداشت محصول و طی تیرماه 
سال آینده قابل اجراست« اما مسئولان اجرایی استان 
معتقدند که این موضوع بهانه ای برای وقت کش��ی از 

سوی این موسسه است.

 خانه هلال در »باغ معروف« 
تبریز افتتاح شد

معاون استاندار: 

دستگاه قضایی برای حل مشکل آزادراه مراغه-هشترود مداخله کند

عدم انجام تکالیف قانونی توسط دستگاه های مشمول آئین نامه 
به معنی ترک فعل ب�وده و منجر به پیگیری های قضایی و قانونی 

برای مدیر دستگاه خواهد بود.
 ولی اله نصر در خصوص ساماندهی کودکان کار، با تاکید بر لزوم توجه 
ویژه به این موضوع، اظهار داش��ت: با توجه ب��ه اهمیت موضوع کودکان 
خیابانی و لزوم هم افزایی و اس��تفاده بهینه از ظرفیت شرکای اجتماعی، 
سازمان بهزیستی کشور به عنوان متولی ارائه خدمات تخصصی و حمایتی 
و روانی، اجتماعی با هدف تأمین سلامت اجتماعی کودکان و بالتبع آن، 
ادارات کل بهزیستی در استان ها موظف هستند به عنوان یکی از تکالیف 
قانونی در این راستا با همکاری دستگاه های مشمول آئین نامه ساماندهی 
ک��ودکان کار و خیابان��ی در حیطه های اجتماعی، قضای��ی و انتظامی و 
همچنین اس��تفاده از ظرفیت های تخصصی انجمن ها و تش��کل های غیر 
دولتی فعال در موضوع کودکان خیابانی خدمات شایس��ته و بایسته را در 
جهت جذب، شناس��ایی و توانمندسازی کودکان و همچنین خانواده های 

ایشان گام های موثری بردارد.
مدیرکل بهزیستی استان اصفهان با اشاره به پیگیری ها و تعامل صورت 
گرفته توس��ط ای��ن اداره کل، اضافه کرد: به دلیل اهمیت و حساس��یت 
موضوع برای بهزیس��تی و مقامات قضایی اس��تان، از ابتدای سال جاری، 

پنج جلس��ه در این مورد برگزار ش��د که چهار جلس��ه مربوط به کمیته 
استانی کودکان خیابانی بود که با حضور کلیه اعضای مشمول آئین نامه 
س��اماندهی کودکان کار و خیابانی در اداره کل بهزیس��تی استان و یک 
جلس��ه هم مربوط به کارگروه اس��تانی کودکان کار و خیابانی بود که در 

استانداری استان برگزار شد.
وی با ابراز خرسندی از نتایج این جلسات، خاطرنشان کرد: خوشبختانه 
این جلس��ات، نتایج قابل قبول و مطلوبی در برداش��ته است که از جمله 
نتای��ج آن می ت��وان به؛ تش��کیل کارگروه های فرعی و تخصصی ش��امل 
کارگ��روه اجرایی و هویت بخش��ی، کارگروه رس��انه، کارگ��روه درمان و 
کارگ��روه مهارت و آموزش با ه��دف اس��تفاده از ظرفیت های تخصصی 
دستگاه ها، بررسی چالش های موجود در آئین نامه ساماندهی کودکان کار 
و خیابان و برطرف نمودن موانع ارائه خدمات حمایتی با استفاده از خرد 
جمعی کارشناسان و همچنین تسهیل و تسریع در ارائه خدمات آموزشی 

و مشکلات تحصیلی کودکان بازمانده از تحصیل اشاره کرد.
نصر ادامه داد: شایس��ته است از همراهی و مساعی دستگاه های استانی 
به ویژه مقامات قضایی اس��تان و توجه خاص دادس��تان و دکتر حلاجی 
معاون دادستان بابت پیگیری های مکرر و دستورات به موقع در خصوص 

ارائه خدمات تخصصی به کودکان کار و خیابان،  قدردانی کرد.

مدیرکل بهزیس��تی استان اصفهان ابراز امیدواری کرد: با نزدیک شدن 
به ایام عید و تعطیلات نوروزی، با استفاده از توان و ظرفیت دستگاه های 
اجرای��ی اقدام��ات موثری در خصوص س��اماندهی و توانمندس��ازی این 
کودکان انجام گیرد و با عزم و اراده و همکاری و تعامل بیشتر متولیان امر 
در سال پیش رو شاهد کاهش پدیده کودکان کار و خیابانی و آسیب های 

مرتبط با آن در استان باشیم.
نصر همچنین با ابراز تاس��ف از کم کاری برخی از دستگاه های مسئول 
در این زمینه گلایه کرد و گفت: با توجه به دستور معاون دادستان، عدم 
انجام تکالیف قانونی توسط دستگاه های مشمول آئین نامه به معنی ترک 
فعل ب��وده و منجر به پیگیری های قضایی و قانونی برای مدیر دس��تگاه 
خواهد بود. وی در پایان از آمادگی اداره کل بهزیستی استان اصفهان در 
خصوص دریافت پیش��نهادات و رهنمودهای فعالان اجتماعی حوزه های 
مرتبط با کودکان کار و خیابانی خبر داد و گفت: از فعالان و کنش��گران 
اجتماعی، متخصصان و اس��اتید حوزه های جامعه شناسی، روان شناسی، 
م��ددکاری، علوم تربیت��ی و خیران ارجمندی که همیش��ه ی��ار و همراه 
سازمان بهزیستی بوده اند دعوت می کنیم و انتظار داریم که ما را در جهت 
ارائه خدمات بهینه به جامعه هدف و بالاخص آس��یب دیدگان اجتماعی و 

کودکان معصوم کار و خیابانی یاری نمایند.

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان :
ترک فعل دستگاه های اجرایی در خصوص کودکان کار، پیگیری قضایی دارد

شعارزدگی پدرمان را درآورده است!
آنچه که در کنفرانس خبری مسعود پزشکیان با اصحاب رسانه گذشت؛

برخی ها درباره رایگان 
شدن مُدام شعار 
می دهند در حالی 

که دولت فعلًا چنین 
پولی ندارد که به 

سرمایه گذار اتوبان 
تبریز - سهند بدهد!


